
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 13 oktober 2013

Aanwezig: Jels, Robin Goris, Bart, Sander B, Lore, Anne E, Cedric, Bram, Simon D, Anne W, Marie,
Stef B, Andreas, Jens, Kenny, Stef VG, Arthur, Sander C, Michiel, Lore, Gust, Robin DR,
Shana (22:08), Arne (22:13)

Verontschuldigd: Robin VC

Afwezig:

De vergadering wordt geopend om 22u06.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige PV wordt goedgekeurd.

Mededelingen

LOKO AV

We hebben één iemand die incapabel was voor de subsidiecommissie tegengehouden, Wina was als enige tegen.
In zijn motivatie stond letterlijk dat hij aan EnOf meer geld wilde geven en dat zijn benoeming ten voordele ging
komen van EnOf, dit vonden wij niet kunnen. Alle kringen moeten zelf zoeken achter gemotiveerde studenten
voor de Alma studentenstuurgroep aangezien Alma niet meer zelf zal zoeken. Er zijn nu vier prijzencategoriën
binnen Alma: 3.10 euro, 4.10 euro, 5.30 euro en 5.80 euro. Vanuit internationaal is er gevraagd om naar volgend
jaar toe met het oog op de Orientation days om de onthaalweekends anders te plannen. De tweede editie van
het praatcafé was geen succes, er was heel weinig volk en Rien was kwaad. Tobback nam als gevolg van de lage
opkomst de studenten niet serieus. Het probleem van de lage opkomst ligt voornamelijk aan het feit dat er amper
reclame is gemaakt voor het praatcafé. Gezien het ongeval tijdens een studentendoop in Luik is het doopcharter
aangepast en is er een maximale hoeveelheid drank opgelegd die binnen een bepaalde tijdsduur maximaal mag
gedronken worden.

Scientica AKV

In de begroting van de AKV zijn er 2000 euro inkomsten waarvan er 500 euro naar feestjes en dergelijke gaat.
Verder is er 200 euro begroot voor interne werking wat printkosten zijn en dergelijke. Deze zaken leken ons nogal
louche en we hebben dit in orde gebracht. Voor de rest is er niet veel speciaals gezegd.

Scientica TD

Michiel en Jels zijn naar de vergadering geweest. We gaan de Lido vastleggen omdat de Albatros te klein ging
zijn. Wina maakt de posters en de fietsflyers. Bios en Merkator gaan de TD vooral trekken omdat zij veel ervaring
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hebben met TD’s.

OWG

Andreas en Matthias zijn verkozen voor de faculteitsraad en de departementsraad. Er is gesproken over hoe we
vanuit OOR stemmen op de Stura. Het systeem ziet er nogal louche uit maar blijkbaar is het de bedoeling om
eerst in concensus proberen te stemmen en is het systeem er om erop terug te vallen indien het niet lukt om in
concensus te stemmen. Het systeem is zo bedoeld zodat elke richting uiteindelijk een stem heeft zelfs voor de
zaken die bepaalde richtingen niet aanbelangen. De kandidaten voor de OWG dienen ook op het kiesdebat te
komen en hier had OWG niets op tegen. De uitwerking hiervan volgt nog.

Fakbaroverleg

De ’grote’ kringen hebben hun preses en fakbarverantwoordelijke gestuurd. Er was een gigantische tekst die vorig
jaar is opgesteld waarop commentaar is gegeven en deze is dan zodanig aangepast zodat we er statuten van kunnen
maken. De KUL zal ons dan juridisch bijstaan indien er iets misloopt met het fakbarstatuut. De fakbars op de
Tiense waren het voornaamste probleem aangezien deze los staan van hun kringen. Verder was er een nota over
geluidsnormen waar we eens moeten naar kijken om te zien of we ons daar moeten aan houden of niet.

Docuwiki

De docuwiki wordt nog onvoldoende gebruikt. Hieraan moet dus nog gewerkt worden.

Actiepuntjes

De actiepuntjes worden overlopen. Een volledig overzicht bevindt zich op:
http://wiki.wina.be/voenk/index.php/Speciaal:Actiepuntjes.

Evaluaties voorbije activiteiten

Cantus der Schijven

• Positief: het was een heel leuke cantus en vooral het eerste deel was heel goed, het concept van de ju-
kebox werkte heel goed want vele mensen moesten drinken, er werden heel wat schijven gezongen, het
inschrijvingensysteem werkte heel goed, we hebben een lekker drankje voor Sander gevonden

• Negatief: de latere delen waren iets te rumoerig, de cantus heeft misschien iets te lang geduurd

• Financieel: de cantus heeft op 0 gedraaid en dus +105,11 euro op begroting, dit doordat er exact vier vaten
zijn opgedronken en er enkel in het laatste luide deel even geen bier meer was

EJW @Alma

• Positief: het was gezellig.

• Negatief: Arne was het vergeten.

PéMé avond

• Positief: de eerstejaars vonden de opdrachten leuk.

• Financieel: we moeten wachten op een factuur van Alma vooralleer we hierover iets kunnen zeggen.
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• Opmerkingen: misschien is het interessant om naar volgend jaar toe eerst random groepjes eerstejaars aan
groepjes ouderejaars te koppelen en die dan te laten vechten om zo al een band op te bouwen tussen de
groepjes ouderejaars en eerstejaars.

Mexicanbar

• Positief: Arnau is nog eens afgekomen en heeft de bar mee gedraait, Tim heeft verder geholpen toen Arnau
vertrok en Anne E en Robin Goris hebben de bar geteld. Deze telling heeft geholpen want nu is duidelijk
geworden dat er zelfs met onvervaren tappers meer dan 170 pinten uit een vat kunnen getapt worden. De
acties werden goed onthaald en waren vroeg op, volgende keer moet er meer Tequila worden voorzien. De
opkuis van de bar was zeer goed en er waren geen klachten vanuit Alma. Er waren ook veel eerstejaars op
de bar.

• Negatief: er was een klein communicatieprobleem rond de sleutel van Alma die we niet hebben afgehaald
dat uiteindelijk een beetje geescalleerd is. Barteam had geen pc mee zodat Bart zijn laptop heeft moeten
lenen.

• Financieel: hierover is er nog niet bekend maar dit zal beter zijn dan begroot.

• Opmerkingen: het afmeten met de jenevers werkt heel goed, er wordt nu 6cl gegeven aangezien de 4cl
van het meetglas te weinig was vergeleken met hoe we het met de losse hand afgemeten hebben vroeger.
Misschien is het nuttig om te zoeken achter maatbekers van 6cl. Verder is er een attitudeprobleem bij het
presidium, vele presidiummensen zeuren tegenover de barmensen terwijl zij juist de laatste zouden moeten
zijn om te beginnen zeuren. Ook tegen de mensen die aan het tellen waren werd er gezeurd.

Poolen

• Positief: Er waren heel veel eerstejaars, deze zijn ook allemaal mee gegaan naar de bar.

• Negatief: Door de grote opkomst van de eerstejaars konden we het eerste uur poolen niet volledig gratis
maken maar heeft iedereen 50 eurocent moeten betalen. We zijn ook vergeten een pooltafel te reserveren.
De foto’s waren verder aan de wazige kant.

Pré 24 urenloop 1 & 2

• Positief: de mensen die er waren waren nieuw in Leuven en waren gemotiveerd. We hebben ook maar één
keer bananen moeten aankopen.

• Negatief: er was niet veel volk omdat dit telkens samenviel met andere activiteiten.

24u LAN

• Positief: iedereen heeft zich geamuseerd, er was net voldoende plaats en er is niets gepikt geweest.

• Negatief: er waren geen consoles doordat we slechts één van de lokalen konden gebruiken. We waren ook
iets te laat met het aanvragen van de sponsoring maar dit wordt rechtgezet op de 12u LAN. Er was verder
ook een klein probleem met het internet maar dit werd snel opgelost.

• Financieel: de kassa was goed beveiligd en hierdoor draaien we momenteel zo’n 36 euro positief op begroting.

• Opmerkingen: de shiften waren goed ingevuld. De opstelling van de computers was nu veel leuker aangezien
je dichter bij elkaar zit. Het kassaprobleem is ook vermeden doordat het lokaal kleiner was en er een beter
overzicht was hierdoor. Er waren wel klachten van de Waag omdat we een stuk in de tweede ruimte zaten,
dit was om naar de frietketel te geraken. De Waag heeft deze doorgang gesloten zodat we via een raam
naar de frietketel moesten en er dus frietgeur in de zaal is beland, dit is hun eigen fout aangezien ze onze
doorgang hebben afgesloten.
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Landlopersbar

• Positief: er was heel veel volk dankzij de verkoop en iedereen heeft goed gedronken, dit dankzij de random
Appoloners die er waren. Alle jenevers en alle vaten waren op en ook al het eten was snel verkocht.

• Negatief: de barteamers hebben enkele kleine fouten gemaakt en de opkuis was niet goed zodat indien het
een volgende keer nogmaals gebeurd ze ons niet meer de glazen ter beschikking stellen. Er zijn ook twee
schachten naar boven in de Alma geklommen en deze hebben het alarm doen afgaan. Er was verder te
weinig Cara en een urinoir was kapot.

• Financieel: hiervoor dienen we te wachten op een factuur van Alma.

• Opmerkingen: we kunnen best op voorrand kijken of alle wc’s werken. Verder kunnen we ook meer vaten
laten voorzien door Alma en vanaf nu worden er standaard zes vaten klaargezet. Daarnaast hebben we nog
een bijna vol vat staan van ’t Elixir. Barteam is een bak die we zelf hebben aangebracht vergeten terug
te brengen maar dit zorgt niet voor problemen aangezien Alma begrijpt dat we genoodzaakt zijn om zelf
bier aan te brengen indien al het voorziene bier op is. Er wordt verder te weinig marginale muziek gespeeld
volgens sommigen. Ook wordt hetzelfde genre in een te lang blok gespeeld, misschien is het interessanter
om moderne liedjes te mengen met marginale liedjes.

Verkoop

• Positief: de verkoop was goed en er is veel geld binnengehaald. Tom had hele grappige vragen voor de
schachten.

• Negatief: er waren weinig schachten. Er was ook een miscommunicatie waardoor Fanne dacht dat het om
20u was en een andere schacht dacht dat hij niet was ingeschreven. Sander was een ’beetje’ zat op de
verkoop door de teambuilding van LOKO Sport de vorige dag.

Croque eetstand

• Positief: deze is goed gegaan en om 14u waren we uitverkocht.

• Negatief: er was weinig volk komen opdagen op de opbouw waardoor de gang wakker gemaakt is moeten
worden om te komen helpen. De epic mealtime croque is ook niet doorgegaan aangezien niemand panini
machines had.

• Financieel: Deze heeft 62.07 euro positief gedraaid op begroting. Dit omdat er ook verkocht is aan niet-leden
die een hogere prijs moesten betalen.

Verbroedering

• Positief: de sfeer zat er zeer goed in en we hebben zeer goed verbroedert, de senior van Filii heeft in zijn
eerste deel gespauwed alsook de senior van Winak in zijn derde deel, samen met WiNA ownde we de cantus,
deze heeft tot 6u geduurd en daarna zijn we begonnen met het tekenen van swastikas op slapende mensen,
een meisje van Filii had nog slechts enkel haar lingerie aan bij een Irma laplasse, tijdens het laatste deel
hebben de vier senioren samen de cantus geleid wat heel leuk was, volgens velen was het deel van Wina
desondanks dat het het laatste was het beste, de tent was verwarmd en er was voldoende bier, er waren ook
croques voorzien wat heel aangenaam was, de reis is goed verlopen maar het was vermoeiend

• Negatief: Winak was opeens verdwenen zonder iets te zeggen en hebben Fristi, een lid, achtergelaten die
aan het maffen was, buiten de senior van Filii die aan het maffen was was er niemand meer behalve WiNA
nog om te verbroederen, de campus Diepenbeek is veel te chique, Filii plaatste spauwemmers maar heeft
er vooral zelf gebruik van moeten maken, er was weer een Pappenheimer waar WiNA en Winak maar al te
graag aan meededen, jammer genoeg deden de meisjes niet mee wat we niet verwacht hadden van Anne
W en Shana, de schachtenmeester was er ook niet bij en staat daardoor niet op de foto met de andere
schachtenmeesters
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Scientica Plansjarel

• Positief: al onze shiften waren ingevuld. Er waren veel Winezen en er waren ook veel mensen met Scientica
badjassen.

• Negatief: er waren niet veel mensen van de andere kringen en het was voornamelijk een feestje voor Scientica,
dit komt doordat de aanmaker van het evenement het evenement op enkel voor uitgenodigden gezet zodat
er amper communicatie was naar de niet-Scientica leden, dit werd zondag pas aangepast.

Update komende activiteiten

Scienticafé

Alle shiften zijn ingevuld maar we moeten nog een shift invullen van Merkator aangezien Marthe een shift heeft
overgenomen van ons op de internationaaalweek. Er is een gratis vat om 0u.

Verkooples

Prof. Veys is gecontacteerd en er moet nog een tekstje geschreven worden. Alexis gaat de promo van ons 24
urenloopfilmpje laten zien indien het af is.

Doop

Alles is geregeld, er is al samengezeten met de dopers en de Arena is in orde. Nick de Flik is tevreden. De
dooplintjes zijn gestikt en enkel de doopcertificaten moeten nog worden gedrukt. Er moet verder enkel nog
gewinkeld worden en gekeken worden naar oplossingen voor de schachten zonder kot.

Jeneverdoopbar

Er gaat heel veel jenever zijn alsook heel veel verschillende soorten waaronder spicy hips. We werken met een
drankkaart waar je 10+1 gratis jenever krijgt. De bar wordt gedraait door Simon L, Arne en Kenny.

Pré 24 urenloop

Er heeft al veel volk beloofd dat ze gaan komen en de mensen die al geweest zijn gaan nieuwe mensen meenemen.

EJW @Alma

Dit komt in orde.

Doopcantus

De Pavo is al betaald en er wordt nog een e-mail gestuurd naar Luc Decoster om af te spreken om de zaal open te
doen, morgen wordt er naar de brouwer gebeld om 4 grote en 1 klein vat te laten klaarzetten, de inschrijvingsmodule
staat al online

24 urenloop

Loopstand:
LBK heeft na 30 e-mails geantwoord dat ze bereid zijn om ons te helpen met het transport van onze balken, we
moeten nu nog een uur afspreken. De LOKO shiften moeten nog ingevuld worden, dit zijn er 30, want anders
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riskeren we boetes. De balken komen van Gust zijn scouts en kunnen we op maat afzagen. Gust brengt ook nog
een shelterzeil mee aangezien de zwarte zeilen niet echt waterdicht zijn. We hebben verder plankjes of matten
nodig omdat onze balken niet rechtstreeks op het gras mogen staan. We kunnen hiervoor het materiaal van
toneel van vorig jaar gebruiken om plankjes te maken. We staan het meest rechtse van alle loopstandjes. Het
nachtloopschema moet nog gedeeld worden maar hiervoor dienen we eerst een tekstje te hebben.

Eetstand:
Partyhomeland is volledig in orde, de bakplaat en warmhoudbak moeten de maandag van de 24 urenloop gehaald
worden. De bicky’s zijn besteld bij Van Zon maar deze hebben nog niet opnieuw geantwoord. Bij de eerste e-mail
hebben ze gezegd dat we 10% korting gingen krijgen omwille van de laattijdige levering voor ons inschrijfstandje.
Lore neemt haar koffiezet mee en verlengkabels dienen nog voorzien te worden, voor de rest gebruiken we voor-
namelijk het materiaal dat aanwezig is in de kelder. Nu donderdag wordt er gewinkeld. De posters met de prijzen
zijn reeds afgedrukt. Voor de verlichting gaan we kerstlichtjes gebruiken. Voor de afbraakshift nemen de mensen
best een zaklamp mee want na 20u wordt de verlichting uitgeschakeld op het domein. We gaan vrijwilligers zoeken
voor de vele shiften die dienen ingevuld te worden, deze zullen beloond worden met shiftencola.

Post-24 urenloopbar

De bonnetjes worden geregeld via het systeem Gust, het aantal rondjes en dus daaruit het afgeleid aantal con-
sumpties worden op een blad gezet en dit wordt afgedrukt. De eetbonnetjes zijn niet omruilbaar op de bar voor
drank.

Update PR

We gaan een factuur sturen naar Rebus, deze zal zo’n 300 euro bedragen, wel zijn nog niet alle latjes uitgedeeld.
De actie van Listminut is afgelopen en we gaan kijken hoeveel we hiervan gaan krijgen. Vanaf volgende week
wordt er gemailed voor bedrijven voor de jobfair. Wiskunde en Informatica moeten nog eens langsgaan voor de
TAP-kaarten. Er moet verder ook nog samengezeten worden met Stella voor de Jupiler actie. De nieuwe barcodes
zijn vanaf maandag of dinsdag beschikbaar. Verder is er nog een bedrijf dat op fysici richt en via VTK reclame
maakt, we zouden dus best eens melden aan dat bedrijf dat ze bij de verkeerde zitten.

Update Cultuurreis

Momenteel zijn er nog maar acht inschrijvingen wat niet goed is aangezien we gehoopt hadden op zo’n 28
inschrijvingen. We gaan het beoogde aantal nu reduceren naar twintig inschrijvingen zodat dit iets haalbaarder is
en we het hostel kunnen boeken. Er moet nog veel reclame gemaakt worden omtrent de cultuurreis. Verder is er
veel negatieve commentaar aangezien er kleine rellen zijn in Istanbul, hierover gaan we niets vermelden aangezien
dit niet zo erg is als het lijkt.

Update materiaal

Tom is de nieuwe verantwoordelijke van materiaal, de prognose is dat het aantal dode baby’s zal stijgen met 200%.
Scientica moet iets laten weten indien ze materiaal nemen aangezien er voor de internationaalBBQ van Scientica
materiaal gebruikt is dat niet is aangevraagd. Scientica moet ons nu een nieuwe slakom aangezien zij een slakom
hebben kapot gemaakt en we geen waarborg hebben kunnen vragen waarvan dit normaal afgehaald kon worden.
De oude bolderkar is terug gemaakt met de wielen van de nieuwe bolderkar maar momenteel is één van de wielen
plat.
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Winalliance

Op de Verbroedering is er uitgelegd aan de presessen van WiNA, Winak en Filii Lamberti wat het concept is van
Winalliance. Allemaal reageerden ze positief. Er wordt nog een e-mail gestuurd omtrent de 24 urenloop.

Varia

• Marlies ligt in het ziekenhuis en moet geopereerd worden aan haar maag en slokdarm, we hebben een kaartje
gekocht dat iedereen kan ondertekenen, dit ligt vanaf het einde van de PV op de gang.

• Farma gaat deze donderdag hun nieuwe fakbar officieël inhuldigen. Hieraan hebben ze een wedstrijd ver-
bonden en de kring die de top 5 van de namen van hun fakbar raadt krijgt een gratis vat op hun dagdisco.
Er wordt via FB een poll gehouden.

• Stef is een rauwkaartje gaan afgeven op de begrafenis van Tom Peeters zelf en heeft een doodsprentje
meegebracht.

• We kunnen subsidies krijgen van LOKO voor teambuilding, we doen dus best iets groot en via de subsidies
kunnen we het dan regelen dat Wina niet moet betalen.

• Er komt een smüıg stuk in de Winagenda over een bepaalde Winees.

• Er lag een winkelkar in Stef VG zijn bed en hij was daar heel tevreden mee en dat hebben we gemerkt aan
het aantal fapdoekjes.

• Indien je een kassa nodig hebt kan je dit best aanvragen aan de beheerder.

• Alle rekeningen van Wina staan nu onder onze controle.

• Lore haar zus is verloofd.

• De inschrijvingen van de Scientica Skireis staan online en er zijn al twee kamers.

• De twee Steffen zijn even verhuisd van kot en toen hebben we Stef VG zijn fapdoekjes ontdekt.

• Shana en Arne hebben een kikker gevonden op de verbroedering.

• Shana en Arne hebben Stef VG zijn zetel besmeurd.

• Goris verraste ons met de door hem gemaakte bordjes voor de postenverantwoordelijken om boven hun deur
te hangen op de gang. We hebben beslist dat we een deel van het geld van materiaal hieraan gaan spenderen.

• De shiften zijn goed ingevuld.

• De Rode Duivels gaan naar Brazilië.

• Er is zometeen een plansjarel van Psychologie in de Pavlov.

• Er is dit jaar geen 2.4 urenzuip

De vergadering wordt gesloten om 23u38.

Robin De Roover (secretaris)
secretaris@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 27 oktober om 22u00 in de living.
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